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1. Val av justerare
Förslag:
att välja XX till protokolljusterare.

Beslut
Ungdomsfullmäkti ge beslutar

att välja XX till protokolljusterare.

Kultur- och folkhälsonämnden
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2.Yal av ordförande
Förslag:
att välja XX till ordfÌirande.

Beslut
Ungdomsful lmäkti ge beslutar

atl v älja XX til I ordflorande.

Kultur- och folkhälsonämnden
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3. Presentation av Köping kommuns Ungcoacher
Jessica Holm, Matilda Östensson och Abdirizak "Abbe" Saed påbörjade sina

tjänster som UngCoacher i augusti. De presenterar sig for ungdomsfullmäktige
och berättar vad deras främsta arbetsuppgifter är och att de frnns till ftir Köping
kommuns barn och ungdomar.

Beslut
Ungdomsfullmäktige beslutar

att notera informationen till protokollet och hälsa UngCoacherna varmt
välkomna!

Kultur- och folkhålsonäm nden
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4. Trygghetsvandringar i Köpings kommun
Kommunen har tillsammans med polisen planerat in tre trygghetsvandringar
under hösten med syfte att främja en tryggare utomhusmiljö. Under

trygghetsvandringarna pekar man tillsammans ut otrygga platser, pratar om vad

orsakerna kan vara till det otrygga och hur det kan forbättras. Alla är välkomna att

delta fìir aff skapa ett tryggare Köping. Bland annat kommer polisen,

representanter från brottsft)rebyggande rådet och UngCoacherna aff delta.

Trygghetsvandrin garna sker:
o 2l oktober Karlbergsskolan kl. 18.00, samling vid studiehallen
o 22 oktober Malmaskolan kl. 18.00, samling vid matsalen

r l3 november Scheeleskolan kl. 18.00, samling ej klart ännu

Ungdomslotsen frågar om detta kan vara något som ungdomsfullmäktige skulle

vilja delta i. Majoriteten tycker att det är ett bra initiativ och det finns ett intresse

bland ledamöterna. Dock krockar trygghetsvandringen den 13 november med ett

ungdom sful lmäkti gemöte.

Fler ledamöter meddelar att de är intresserade av att delta.

Beslut
Ungdomsfullmäkti ge beslutar

att delta i hygghetsvandringarna den2l oktober samt den 22 oktobet

Kultur- och folkhälsonämnden



SAMMANTRROTSpROTOKOLL 6 (15)

UFM S 18

5. Genomgång av gruppdiskussioner från
demokrati utbi ld n i ngen
Den 1 oktober deltog ungdomsfullmäktige i en demokratiutbildning. Vi pratade

dels om vad demokrati är och den politiska processen i Sverige. Vi gästades också

av Roger Eklund (S), kommunalråd i Köpings kommun, som berättade om sin syn

på ungdomsfullmäktige och demokrati. Avslutningsvis fick ledamöterna i
ungdomsfullmäktige sitta i mindre grupper och diskutera två frågeställningar:

1. Vad har ni fÌir ftirvåintningar på UFM?
2. Hur kan vi tillsammans, genom UFM, påverka utvecklingen i kommunen?

Ungdomslotsen har sammanställt dessa gruppdiskussioner och redovisar vad

ledamöterna kom fram till under gruppdiskussionerna.

Vad har ni ftir fìirväntningar på UFM?
Påverka kommunen. Få mer av det vi vill ha. Få en gemensam röst. Vi vill att
politiker ska lyssna på oss. Alla städer ska vara lika viktiga. Göra skillnad i
Köping. Få alla att trivas. Att ñ göra sig hörd. Förändra Köping. Att vi ska kunna

skapa mer ungdomsjobb.

Hur kan vi tillsammans, genom UFM, påverka utvecklingen i kommunen?
Säga våra åsikter och diskutera. Komma med fürslag. Diskutera med politiker. Ha
kvällar där ungdomar utanfor UFM ffir framlora sina åsikter. Göra oss hörda på

skolor och i florbund. Vara med i radio och på TV. Träffa andra kommuner som

har UFM fiir att fü ftirslag och se hur dem styrs. Arrangera olika evenemang.

Bjuda in foreläsare. Försöka engagera/ffi in fÌlräldrar. Ha möten där vi respekterar

varandras åsikter och inte avbryter.

Beslut
Ungdomsfullmäkti ge beslutar

att notera informationen till protokollet samt beakta de idéer och tankar som

framkommit vid framtida planeringar.

Kultur- och folkhälsonäm nden
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6. lnformation inför Brå-mötet

Denll oktober kl. 08:30 ska ungdomsfullmäktige delta under ett möte med

Brottsforebyggande rådets arbetsutskott. En del representanter från

ungdomsfuífálif.tig. träffades ft)rra veckan ftir att diskutera och sammanställa vad

vi vill ta upp under mötet.

Ungdomslotsen redogör sammanställningen och ungdomsfullmäktige är överens

om utt det som sammanställts skall framfloras under mötet.

Beslut
Ungdom sfullmäkti ge beslutar

att ungdomsfullmäktige framfor sammanställningen under mötet med

Brottsforebyggande rådets arbetsutskott'

Kultur- och
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7. lnformation inför ANDTS-mötet
Den23 oktober kl. 15:00 ska ungdomsfullmäktige delta under ett möte med

kommunens arbetsgrupp som just nu arbetar fram en strategi for kommunens

ANDTS-arbete. En del representanter från ungdomsfullmäktige träffades ftirra
veckan ft)r att diskutera och sammanställa åsikter och forslag kring ANDTS-
strategin.

Ungdomslotsen redogör sammanställningen och ungdomsfullmäktige är överens

om att det som sammanställts skall framftiras under mötet.

Beslut
Ungdomsfullmäktige beslutar

att ungdomsfullmäktige framfor sammanställningen under mötet med

arbetsgruppen.

;

'

Kultur- och folkhälsonåmnden
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8. Novahuset
Under lona mötet med ungdomsfullmäktige lyfte XX frågan om sexuella

trakasserier, kränkningar, övergrepp etc. X berättade då om Novahuset, en ideell

ft)rening som arbetar forebyggande mot sexuella övergrepp. Novahuset affangerar

workshops och ftlreläser flor ungdomar och behandlar olika teman så som sexuella

övergrepp, gränser, norrner, attityder och nätet.

Ungdomsfullmäktige var under lorra mötet överens om att detta är något de skulle

vilja driva vidare. Vi diskuterar i vilken form detta skulle kunna genomloras och

ungdomsfullmäktige fÌlreslår att genomfüra detta efter skoltid for högstadieelever.

Vi bestämmer att vi fortsätter diskutera frågan nästkommande möte då X inte

kunde närvara under dagens möte.

Beslut
Ungdomsfullmäkti ge beslutar

att fortsätta planeringen nästkommande möte.

Kultur- och folkhälsonämnden
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9. Ergonomin i skolan
Under fÌirra mötet diskuterades den fysiska arbetsmiljön i kommunens skolor. Fler

ledamöter lyfte bland annat alt de upplever att ventilationen är dålig och att

ergonomin brister (exempelvis bord och stolar). Ledamöter från Malmaskolan

framforde även att toaletterna i skolan skulle behöva en uppfräschning på grund

av mycket klotter och skadegörelse.

Vi diskuterar hur vi ska driva frågan vidare och kommer överens om att en eller

fler ledamöter från varje skola samlar in information om vad som kan ft)rbättras

på deras skola. Därefter sammanställer ungdomslotsen det insamlade materialet

och sänder det vidare till rektorerna på respektive skola.

Beslut
Ungdomsfullmäktige beslutar

att ledamöterna samlar in information om vad som bör forbättras på respektive

skola.

Kultur- och folkhälsonäm nden
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10. Fritidsgårdar i Köpings kommun
Något som var återkommande under forra mötet med ungdomsfullmäktige var
frågan kring en stöne fritidsgård, både i Köping och i Kolsva. Fler ledamöter var

eniga om att det skulle behövas fler/större fritidsgårdar då fritiden är viktig for
barn och ungdomar.

Vi diskuterar hur vi skulle kunna fortsätta arbeta med denna fräga. Ett forslag är

att skriva en motion till berörd nämnd for att uppmärksamma
ungdomsfullmäktiges idéer och tankar kring frågan. Ledamöterna är eniga om att

det är ett bra ft)rslag och under nästa möte påbörjar vi formuleringen av motionen

och dess innehåll.

Beslut
Ungdomsfullmäkti ge beslutar

att formulera en motion flor att belysa och uppmärksamma frågan

Kultur- och folkhälsonämnden
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1 1. lnhägnad fotbollsplan vid Karlbergsskolan
Under forra mötet med ungdomsfullmäktige foreslog fler ledamöter att det borde

byggas eff högre staket/nät kring fotbollsplanen som ligger vid Karlbergsskolan,

mitt emot fritidsgården Kuggen.

Ungdomslotsen har undersökt vem/vilka som har ansvar över planen och har inte

fütt tag på den berörda ännu. Vi beslutar att ta upp frågan nästkommande möte.

Beslut
Ungdomsfullmäktige beslutar

att frågan tas upp nästkommande möte och ungdomslotsen ftirsöker Ë tag på

ansvarig tills dess.

Kultur- och folkhälsonäm nden
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12. Samråd om ny detaljplan för Ekbacken i Kolsva

Samhällsbyggnadslorvaltnin gen har ffitt i uppdrag av Kommunstyrelsens

arbetsutskott (KS au $ 145) att inleda detaljplanearbete ftir Ekbacken 2:3 m.fl.
Kolsva, Köpings kommun.

Ungdomslotsen redogör kring detaljplanen och dess planfÌirslag. Ledamöterna

framlor två synpunkter kring planftirslaget.

Beslut
Ungdomsfullmäkti ge beslutar

att ungdomslotsen sammanställer ledamötemas synpunkter och överlämnar

synpunkterna till Samhällsbyggnadsforvaltningen.

Kultur- och folkhälsonäm nden
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13. övriga frågor
Ungdomslotsen lyfter frågan kring Musikhjälpen som sker den 9-15 december. I
år är de på plats i Västerås med temat "sex är inget vapen". Från kommunen finns

ett ft)rslag att Köpings kommun ska öppna en insamlingsbössa flor att skapa

gemensamt engagemang. Ungdomslotsen frägar ungdomsfullmäktige om detta är

något de skulle vilja vara delaktiga i och om det är någon som har idéer på hur vi
eventuellt skulle kunna bidra till insamlingen. Ledamöterna är överens om att det

är en bra idé och att det skulle vara roligt att kunna bidra.
(Ingdomsfullmdktige beslutar att ffiafrågan till nristkommande möte och

ledamöterna ska trinka ut eventuella insømlingsförslag.

Ledamöter från Malmaskolan lyfter en upplevd problematik kring att

skolsköterskan sällan finns på plats på skolan.
Ungdomsfullmökt i ge b e slut ar att ungdomslot sen under söker frågan o ch

återkopplar t ill ungdomsfullmdkt ige nöstkommande möt e.

Kultur- och folkhälsonämnden
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14. Mötet avslutat
Ordforande fÌirklarar mötet avslutat kl. 18.30 och välkomnar alla till nästa möte

den 13 november kl. 17:00 på fritidsgården Unkan i Kolsva.

Kultur- och folkhälsonämnden


